
Työnetsijäpalvelu, Pirkanmaa
Autamme sinua etsimään työtä!

Työnetsijäpalvelu auttaa sinua, 
   kun etsit työpaikkaa 
   ja luot työuraa Suomessa. 

MITÄ VALMENNUKSESSA TAPAHTUU?

Valmennuksen aikana
   etsit työtä aktiivisesti.
Valmentaja tapaa sinua usein.
Hän kuuntelee, mitä tarvitset
   ja ottaa tilanteesi huomioon.
Valmentaja etsii kanssasi avoimia työpaikkoja
   ja neuvoo sinua.
Sinun ei tarvitse hakea työtä yksin.

Saat myös opiskella suomen kieltä
   Arffmanin Suomi-hubissa.

Kun löydät työtä,
   palvelu jatkuu, jos haluat.
Valmentaja on tukenasi vielä työsuhteen alussa, 
   jotta työn aloittaminen sujuu hyvin.

KENELLE PALVELU SOPII?

Palvelu sopii sinulle,
   jos etsit työtä
   ja olet kuntakokeilun asiakas.

MITÄ PALVELU SISÄLTÄÄ?

apua työn etsimiseen
työnvälitys 
apua oman osaamisen
tunnistamiseen
suomen kielen oppitunteja
maahanmuuttaneille
ammatillisen kielitaidon
kehittämiseen 
tuki työn alussa
työssä valmentaminen
työpaikalla 
työssä pysymisen
vahvistaminen
tuki työnantajalle 
apua rekrytointiin

KUINKA KAUAN PALVELU KESTÄÄ?

Työnetsijäpalvelun maksimikesto on
puoli vuotta.

Paras polku
työhön

LISÄTIEDOT:

Annika Karjalainen, palveluasiantuntija
annika.karjalainen@edu.arffman.fi, 044 715 6067


